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Protokół Nr 8/19 

Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego,  

Kultury i Sportu Rady Gminy Miastkowo 

z dnia 16 grudnia 2019 r. 
 

 Posiedzenie Komisji odbyło się dnia 16 grudnia 2019 r. w lokalu Urzędu Gminy – 

 pokój nr 9 w godz. 900 – 1045. Posiedzenie prowadziła Przewodnicząca Komisji Patrycja 

Zaremba. Na 3 osobowy skład Komisji w posiedzeniu uczestniczyło 3 członków. 

 Informację o terminie, miejscu i porządku posiedzenia podano do publicznej 

wiadomości poprzez wywieszenie zawiadomienia na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy oraz 

umieszczenie na stronie BIP Urzędu Gminy. 

 

Członkowie obecni na posiedzeniu: 

1. Zaremba Patrycja 

2. Kamienowski Sławomir 

3. Grużewski Paweł 

- lista obecności w załączeniu.  

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Górski Kazimierz  -  Wójt Gminy 

2. Wilk Bożena   -  Skarbnik Gminy 

3. Bieńkowska Agnieszka  -  Inspektor UG 

  

Ad.1. Przewodnicząca Komisji dokonała otwarcia posiedzenia witając wszystkich 

zebranych. Na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność posiedzenia i zapoznała  

z porządkiem dziennym. Członkowie Komisji nie wnosili uwag do porządku posiedzenia. 

Przewodnicząca stwierdziła, że porządek posiedzenia o przedstawionej treści uważa  

za przyjęty: 

1.    Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku dziennego. 

2.    Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za  

       gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki opłaty oraz określenia stawki  

       opłaty podwyższonej. 

4.   Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 r. 

5.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wskazania jednostek budżetowych prowadzonych 

      przez Gminę Miastkowo, które tworzą wydzielony rachunek dochodów oraz  

      ustalenia  źródeł dochodów i ich przeznaczenia. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

      i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  na 2020 r. 

7.   Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia planu sesji Rady Gminy na 2020 r. 

8.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady 

      Gminy na 2020 r. 

9.   Wolne wnioski. 

 

PRZEBIEG POSIEDZENIA: 
 

Ad.2. Przewodnicząca poinformowała, że pkt 1 porządku posiedzenia został zrealizowany.  

W związku z powyższym przystąpiła do realizacji punktu 2 - przyjęcie protokołu  

z poprzedniego posiedzenia. Przewodnicząca poinformowała, że do treści sporządzonego 

protokołu nie wnoszono żadnych uwag w związku z tym protokół został podpisany bez uwag. 
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Ad.3. Przewodnicząca poinformowała, że następny punkt porządku posiedzenia to rozpatrzenie 

projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, ustalenia stawki opłaty oraz określenia stawki opłaty podwyższonej. 

Projekt uchwały przedstawiła  inspektor Urzędu Gminy A. Bieńkowska informując,  

że w miesiącu wrześniu 2019 r. weszły w życie przepisy ustawy nowelizujące ustawę  

o utrzymaniu czystości i porządku w gminach. Ustawa  wprowadza powszechny obowiązek 

segregacji odpadów w podziale na 5 frakcji: papier, szkło, metale i tworzywa sztuczne, bio, 

pozostałości z segregacji. 

 Zgodnie z zapisami art. 6k ustawy rada gminy w drodze uchwały dokonuje wyboru 

metody ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, jeżeli właściciel 

nieruchomości nie wypełnia obowiązku zbierania odpadów komunalnych w sposób selektywny 

(w wysokości nie niższej niż dwukrotna wysokość i nie wyższej niż czterokrotna wysokość 

stawki ustalonej przez radę gminy). 

 Na wzrost stawki opłat duży wpływ ma kwota zaoferowana przez Zakład Usługowy 

"Winpol" s.c. z Łomży. Cena oferty to kwota 716.689,94 zł brutto. Oferta jest wyższa  

od możliwości, jakie dają wpływy z opłat od właścicieli nieruchomości dotychczasowej 

wysokości.  Wysokość stawek proponowana w niniejszym projekcie uchwały powinna 

zapewnić gminie pokrycie kosztów funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami 

komunalnymi.  

W celu ustalenia wysokości stawki opłaty podwyższonej za gospodarowanie odpadami  

na terenie gminy Miastkowo przeprowadzono kalkulację z której wynikają zaproponowane 

kwoty. W myśl ww. ustawy system gospodarowania odpadami komunalnymi musi się 

samofinansować. Oznacza to, że koszty należy pokryć ze środków uzyskanych przez gminę  

z opłat wnoszonych przez właścicieli nieruchomości. 

 Następnie omówiono kalkulacje opłaty za odpady komunalne, które przedstawiają się 

następująco:  

• planowane wydatki dla firmy kwota 716.689,94 zł. 

• planowane pozostałe wydatki administracyjne kwota  70.401,00 zł.  

• łącznie wydatki 787.091,00 zł (w zaokrągleniu do pełnych zł.) 

• planowane wpływy w styczniu 2020 r. kwota 51.000,00 zł (3.400 osób x 15 zł/ m-c/os.) 

• stawka opłaty: 787.091,00 zł - 51.000,00 zł = 736.091,00 zł ( za okres  11 - m-cy) 

 736.091,00 zł : 11 miesięcy : 3.400 osób = 19,68 zł - stawka opłaty w zaokrągleniu do 

 pełnych złotych wynosi 20,00 zł.  

• planowane wpływy w okresie luty - grudzień 2020 r. - 748.000,00 zł   

 (3.400 os. x 20 zł /m-c/os x 11 m-cy) 

 Przewodnicząca zapytała ile firm brało udział w przetargu i jaka była kwota 

zamówienia? 

 P. Bieńkowska  wyjaśniła, że  do przetargu przystąpiły dwie firmy  z Łomży tj. Winpol i 

Błysk.  Kwota zamówienia to  717.689,94 zł.   

 Do przedstawionego projektu uchwały członkowie Komisji nie wnosili  uwag.  

 W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie jawne wniosek  

w sprawie pozytywnego zaopiniowania projektu uchwały. Na 3 osobowy skład Komisji  

w głosowaniu udział wzięło 3 członków. Za wyrażeniem pozytywnej opinii głosowało  

 członków, przeciwnych - 0, wstrzymujących się od głosu - 0. Przewodnicząca stwierdziła,  

że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. Projekt 

uchwały w załączeniu do protokołu. 
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Ad.4. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 r. przedstawiła B. Wilk 

Skarbnik Gminy informując, że do budżetu proponuje się wprowadzić następujące zmiany:  

• po stronie dochodów: zwiększyć plan dochodów o kwotę 218.780,00 zł z tytułu: 

subwencji oświatowej 116.286,00 zł, podatków 99.594,00 zł, opłat za przedszkola 

2.000,00 zł, kosztów upomnień i odsetek 900,00 zł, 

-  zmniejszyć plan dochodów o kwotę 89.300,00 zł z tytułu: opłat za dostarczanie wody 

   urządzeń  w pasie drogowym 3.400,00 zł, 

 

• po stronie wydatków: zwiększyć plan wydatków o kwotę 229,480,00 zł z 

przeznaczeniem na: wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń nauczycieli 116.286,00 

zł, zużycie energii na hydroforniach 4.750,00 zł, konserwacje oświetlenia ulicznego 

5.400,00 zł, usługi remontowe 7.794,00 zł, dotacja dla Województwa (remont chodnika 

do miejscowości Korytki Leśne) - 95.250,00 zł 

 - zmniejszyć plan wydatków o kwotę 100.000,00 zł jest to przesunięcie pomiędzy 

 paragrafami dotacji na remont chodnika do miejscowości Korytki Leśne. 

 Po wprowadzeniu proponowanych zmian budżet gminy zamknie się kwotą: po stronie 

 dochodów 24.859.407,22 zł , po stronie wydatków 28.138.864,22 zł. 

 

 Członkowie Komisji nie zabierali głosu w dyskusji. W związku z powyższym 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie jawne wniosek w sprawie zaopiniowania projektu 

uchwały. Na 3 osobowy skład Komisji za wyrażeniem pozytywnej opinii głosowało  

3 członków Komisji, przeciw - 0, wstrzymało się od głosu - 0. Przewodnicząca stwierdziła,  

że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. Projekt 

uchwały w załączeniu do protokołu. 
 

Ad.5. Projekt uchwały w sprawie wskazania jednostek budżetowych prowadzonych przez 

Gminę Miastkowo, które tworzą wydzielony rachunek dochodów oraz ustalenia źródeł 

dochodów i ich przeznaczenia przedstawiła B. Wilk Skarbnik Gminy informując, że taka 

uchwała była podjęta w 2010 r. po zmianie ustawy o finansach publicznych. Jednostki 

oświatowe mogły tworzyć takie rachunki, wówczas mieliśmy trzy szkoły: gimnazjum i dwie 

szkoły podstawowe. W związku z tym , iż nie ma już gimnazjum należy  dostosować uchwałę 

do istniejącej sytuacji.  

  Członkowie Komisji nie zabierali głosu w dyskusji. W związku z powyższym 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie jawne wniosek w sprawie pozytywnego 

zaopiniowania projektu uchwały. Na 3 osobowy skład Komisji w głosowaniu udział wzięło  

3 członków. Za wyrażeniem pozytywnej opinii głosowało 3 członków, przeciwnych - 0, 

wstrzymujących się od głosu - 0. Przewodnicząca stwierdziła, że Komisja jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt przedmiotowej uchwały. Projekt uchwały w załączeniu  

do protokołu. 

 

Ad.6. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyk  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  na 2020 r. 

przedstawiła Przewodnicząca Komisji. 

 Członkowie Komisji nie zabierali głosu w dyskusji. W związku z powyższym 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie jawne wniosek w sprawie pozytywnego 

zaopiniowania projektu uchwały. Na 3 osobowy skład Komisji w głosowaniu udział wzięło  

3 członków. Za wyrażeniem pozytywnej opinii głosowało 3, przeciwnych - 0, wstrzymujących 

się od głosu - 0. Przewodnicząca stwierdziła, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt przedmiotowej uchwały. Projekt uchwały w załączeniu do protokołu. 
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Ad.7. Podobnie jak w punkcie poprzednim projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu sesji 

Rady Gminy na 2020 r. przedstawiła Przewodnicząca Komisji. 

 Członkowie Komisji nie zabierali głosu w dyskusji. W związku z powyższym 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie jawne wniosek w sprawie zaopiniowania projektu 

uchwały. Na 3 osobowy skład Komisji w głosowaniu udział wzięło 3 członków.  

Za wyrażeniem pozytywnej opinii głosowało 3 członków, przeciwnych - 0, wstrzymujących się 

od głosu - 0. Przewodnicząca stwierdziła, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt przedmiotowej uchwały. Projekt uchwały w załączeniu do protokołu. 

 
Ad.8.  Następnie Przewodnicząca  przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

planów pracy stałych Komisji Rady  Gminy na 2020 r. 

 Członkowie Komisji nie zabierali głosu w dyskusji. W związku z powyższym 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie jawne wniosek w sprawie zaopiniowania projektu 

uchwały. Na 3 osobowy skład Komisji w głosowaniu udział wzięło 3 członków.  

Za wyrażeniem pozytywnej opinii głosowało 3 członków, przeciwnych - 0, wstrzymujących się 

od głosu - 0. Przewodnicząca stwierdziła, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt przedmiotowej uchwały. Projekt uchwały w załączeniu do protokołu. 

 

Ad.9. W punkcie zapytania i wolne wnioski nie poruszano żadnych spraw. 

 
  

 W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji i wyczerpaniem porządku dziennego 

Przewodnicząca zamknęła 8 posiedzenie Komisji. 

 

 

Protokołowała: 

Barbara Kalinowska               Przewodniczący Komisji  

                                                                                                     

                               Patrycja Zaremba 

 
 

 

 

 


